
 
Instituttråd – Institutt for klinisk odontologi 

 
Referat fra møte 7. mai 2014 kl. 11.15 -12.45 
Møterom D+E 3 etasje, Årstadveien 19.  
 
Tilstede: Ingrid Slinde, Ragnhild Furuberg, Trond Inge Berge, Marit Øilo, Tom Paulseth, Nils 
Roar Gjerdet 
Fra administrasjonen: Anne Nordrehaug Åstrøm, Mona Isaksen, Tone Friis Hordvik 
Forfall: Kristin Klock 
 
 
SAKSLISTE:  
 
I    Godkjenning av innkalling og saksliste Godkjent med kommentar om at tidspunkt 

for møtet mangler på innkallingen og må 
komme med. 

II  Referat fra møte 12.02.14  Godkjent 
III Instituttleder orienterer Instituttleder orienterte om: 

− Klinikklederstillingen 
Lyst ut, 2 søkere, komité under danning 

− Allmen-leder 
Lyst ut. 

− Vikariat for Martha Enger 
Utlysning må modifiseres. Ønskelig med 
odontologisk-faglig bakgrunn. 
Leder spør rådet: Er det ønskelig at 
søkere skal ha speisalitiet? 
Ledergruppen ønsker det ikke. 
Rådet mener man ikke skal kreve det. 

 
IV Orienteringssaker 

 
Gjennomgått 

• Budsjettramme for 2014 for Institutt for klinisk odontologi 
• Tilbakemelding om valg ved Det medisinsk-odontologiske fakultet 2014 
• Protokoll fra fakultetsstyremøtet 09.04.2014 – ikke godkjent 
• Protokoll fra møte i fakultetsstyret 29.01.2014 
• Protokoll fra fakultetsstyremøtet 05.03.2014 
• Referat fra møte i Forskningsutvalget 27.03.2014 – ikke godkjent 
• Referat fra møte i Forskningsutvalget 06.02.2014  
• Innkalling til møte i Programutvalget 21.03.2014 
• Referat fra møtet i Programutvalget 31.01.2014 
• Referat fra møte i Klinikkutvalget 11.04.2014 – ikke godkjent 
• Utkast til referat fra møte i HMS-utvalget 12.03.20 

 
 
 
 



SAKER: 
Sak  Saksbeskrivelse 

06/14 REGNSKAPSRAPPORT 1. KVARTAL 2014 
 Orientering v/Mona Isaksen 

Det er stor endring i måten regnskapet føres på. Dette er krav fra UiB. 
IKO trenger mer ressurser på økonomi-siden personellmessig. 
 

07/14 STATUSOPPDATERING AV SAMARBEIDSAVTALEN MED 
TANNHELSETJENESTEN I HORDALAND OG INSTITUTT FOR 
KLINISK ODONTOLOGI 

 Orientering v/ Anne Åstrøm. 
 
Arbeid med å revidere avtalen er i gang. Man jobber med revideringen punkt 
for punkt. 
Inntil ny avtale foreligger og er vedtatt gjelder den gamle. 
Problemene begynte i det man begynte å implementere den vedtatte avtalen. 
Pasientflyten mellom institusjonene fungerer ikke etter planen. 
Kombinasjonsstillingene fungerer ikke helt som man hadde tenkt. 
Det har utviklet seg et konkurranseforhold mellom IKO og TKV. 
Helsedirektoratet ønsker stillinger lønnet av TKV som bidrar til 
spesialistutdanningen Dette kan gi mindre penger til IKO selv om vi får flere 
kandidater. 
Kan vi få en avtale der våre spesialistkandidater også jobber i TKV? 
Er det noe å tjene på å ta inn «den polske gruppen?» 
TKV ønsker også å leie operasjonssal 

08/14 HMS-HANDLINGSPLAN FOR 2014 
 − Sortering av avfall fungerer ikke helt godt. Mye legges i feils dunk. 

− Hvem skal komme inn på klinikkene om kvelden? Mye tyverier. 
− Leder for HMS-utvalget vil gjerne være med på HMS-rundene. 
− Fungerer kjemikalieregisteret? 
− Vi begynner nå med lederutviklingsprogram for 

klinikktannhelsesekretærene 
EVT. ATP-test 

Test av hygiene. 
Mye bra men en del rutinesvikt. 
Noen ting er umulig å få rent. – treveissprøyte. 
Kontroll 
Undervisningsopplegg 

Skyvedør mellom molar 1 og 2 
Det er Drift som skal åpne og lugge skyvedøren etter besstilling fra oss. 

 
 

 Anne Nordrehaug Åstrøm 
instituttleder 

 

  Tone Friis Hordvik 
sekretær 

 


